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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL DIA 24 
DE MAIG DE 2022 
 
Vacarisses, a 24 de maig de 2022, essent les 19:00 hores del dia de la data i prèvia 
convocatòria realitzada a l'efecte, es reuneixen en sessió ordinària, els components del Consell 
Plenari Municipal, a la Sala de l'Ajuntament destinada a l'efecte, amb l'objecte de tractar i donar 
compliment als assumptes compresos a l'ordre del dia. 

 

Presideix     
                                          
Antoni Masana i Ubach, l’alcalde  
   
Regidors 
 
Olga Serra i Luque 
Pere Casas i Ardanaz 
Albert Salamé i Sabater 
Júlia Carbó i Ballbé 
Paola Moral Ramírez 
Josep Maria Gibert i Castellet 
Salvador Boada i Guàrdia  
María Moreno Martínez 
Pedro Roque Serna González 
Concepción Miranda Lora 
Maria Clara Fuster Ramón 
Estefanía Muñoz Ramírez 
 
 
Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dona fe de l'acte. 
 
 
 
 

O R D R E     D E L      D I A 
 

1.- PART RESOLUTÒRIA.- 
 
1.1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA 28 
D’ABRIL DE 2022. 
 
Es sotmet a votació i queda aprovada per unanimitat dels presents. 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       
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1.2.- PROPOSTA DE LA REGIDORA D’EDUCACIÓ D’APROVACIÓ INICIAL DE LES BASES 
ESPECÍFIQUES REGULADORES DE L’ATORGAMENT DE SUBVENCIONS DE 
L’AJUNTAMENT DE VACARISSES PER A L’ADQUISICIÓ DE LLIBRES DE TEXT I 
MATERIAL DIDÀCTIC COMPLEMENTARI I INFORMÀTIC PEL CURS ESCOLAR 2022-
2023.- 
 
El procediment ordinari de concessió de subvencions serà en règim de concurrència 
competitiva, tal i com preveu l’article 22.1 de la  Llei  38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions, i l’ article  55 del Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei.  
 
El Ple de l’Ajuntament de Vacarisses, en sessió ordinària celebrada el dia 31 de juliol de 2008 
va aprovar inicialment l’Ordenança general de subvencions de l’Ajuntament de Vacarisses ,  
publicant l’acord al Butlletí Oficial de la Província núm. 191 de data 9.08.2008, al Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya núm. 5195, de data 14.08.2008 ,   al diari Avui de data del 
16.09.2008 i al tauler d’anuncis de la Corporació , havent esdevingut aprovada definitivament, 
amb caràcter automàtic, després d’haver transcorregut el període preceptiu d’informació 
pública sense que s’hagi presentat cal al.legació, reclamació  o suggeriment , essent publicat 
l’acord d’aprovació definitiva així com el text íntegre del dit Reglament al Butlletí Oficial de la 
Província núm. 264 de data 3 de novembre de 2008. 

 
L’article 26.1 de l’Ordenança general de subvencions, estableix que per a totes les subvencions 
que s’hagin de concedir mitjançant concurrència competitiva s’hauran d’aprovar les 
corresponents Bases específiques. En el mateix sentit s’expressa l’article 124.1 del Decret 
179/1995 , de13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens 
locals . El procediment a seguir per a l’aprovació de les bases se subjectarà a l’establert a 
124.2 del  Decret 179/1995. 
 
Vist que el marc legal que determina el procediment i règim jurídic per a la tramitació i 
atorgament de subvencions ve establert a la Llei  38/2003, de 17 de novembre, General de 
Subvencions , al Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la 
Llei de subvencions , al Decret 179/1995, de13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, 
activitats i serveis dels ens locals, a l’Ordenança general de subvencions de l’Ajuntament de 
Vacarisses , Llei 19/2014, de 29 de desembre, de transparència, accés a la informació pública i 
bon govern, al Reial Decret 1065/2007, de 27 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament General 
de les actuacions i els procediments de gestió i inspecció tributària i de desenvolupament de 
les normes comuns dels procediments d’aplicació dels tributs, i al Reial Decret 828/2013, de 25 
d’octubre, al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques. 
 
Redactades les Bases reguladores de l’atorgament de les subvencions de l’Ajuntament de 
Vacarisses per a l’adquisició de llibres de text i material didàctic complementari i informàtic, pel 
curs escolar 2022-2023, el contingut de les quals s’ajusta a l’establert als article 124.1 124.3 del 
Decret 179/1995 i article 26.4 de l’Ordenança general de subvencions. 
 
Vist l’informe de Secretaria, en què s’assenyalen les normes a què s’ha fet referència, que 
constitueixen el marc legal que determina el procediment i règim jurídic per a la tramitació i 
atorgament de subvencions.  
 
El Ple de la Corporació és l’òrgan competent per a l’aprovació de les bases , tal i com 
preceptuen els articles   26.2 de l’Ordenança general de subvencions,  i article 124.3 del Decret 
179/1995. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Servei a les Persones, reunida en sessió ordinària el dia 
16 de maig de 2022, va dictaminar , al Ple de la Corporació proposo l’adopció del següent  
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A C O R D 
 
 
PRIMER.-  Aprovar inicialment les Bases específiques reguladores de l’atorgament de 

subvencions de l’Ajuntament de Vacarisses, per a l’adquisició de llibres de text i 
material didàctic complementari i informàtic, pel curs escolar 2022-2023. 

 
SEGON.-  Sotmetre-les a informació pública, mitjançant anunci que doni notícia de l’acord i el 

contingut íntegre de les Bases, al Butlletí Oficial de la Província, al tauler d’anuncis 
de la pàgina Web de l’Ajuntament, a l’eTauler i al Portal de la Transparència, pel 
termini de vint dies hàbils. Transcorregut aquest termini sense que es presenti cap 
al.legació o reclamació, esdevindran aprovades definitivament amb caràcter 
automàtic. 

 
TERCER.- Publicar al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya una referència de l’anunci del 

BOP. 
 
 
Pren la paraula la Sra. Moral qui explica que com cada any al mes de maig presenten les bases 
de les subvencions per a l’adquisició de material escolar i llibres de text per tots els infants 
escolaritzats que visquin a Vacarisses i que no hi ha cap canvi significatiu en aquestes. Afegeix 
que s’ha mantingut l’import que es donava per la compra d’un ordinador perquè encara no 
saben si aquest any la Generalitat facilitarà ordinadors per tots els alumnes. 
 
Intervé la Sra. Fuster qui diu que es tracta de la mateixa subvenció de cada any, ajustada i 
adequada al proper curs 2022/2023 i tal i com s’exposa es determina en funció dels costos que 
estableix cada centre escolar. Segueix dient que la dotació pressupostaria és de 34.000 € que 
és l’import que normalment s’acostuma a necessitar, per tant els sembla correcte i hi votaran a 
favor. 
 
La Sra. Miranda diu que no tenen res a afegir i que hi votaran a favor. 
 
El Sr. Serna diu que han vist que ha variat molt poc per tant també hi votaran a favor. 
 
El Sr. Gibert diu que com a pioners d’aquestes subvencions, tot i que al principi van ser molt 
criticats, celebren que s’hagin mantingut i per tant hi votaran a favor. 
 
 
Es sotmet a votació i queda aprovada per unanimitat dels presents. 
 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       
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1.3.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA, D’ACORDAR LES FESTES LOCALS DE VACARISSES 
PER A L’ANY 2023.- 
 
Vista l'Ordre EMT/81/2022,  de 21 d’abril,  del Conseller d’Empresa i Treball ,  per la qual 
s'estableix el calendari oficial de festes laborals de Catalunya per a l’any 2023, publicada el DOGC 
núm. 8656, de 28 d’abril de 2022. 
 
D’acord amb l’article 37.2 del Reial decret legislatiu 2/2015, de 23 d’octubre, pel qual s’aprova el 
text refós de la Llei de l’Estatut dels treballadors, de les catorze festes laborals, dues tindran 
caràcter local, i d’acord amb el Decret 177/1980, de 3 d’octubre, les dues festes locals seran 
fixades per Ordre del Departament d’Empresa i Treball, a proposta dels municipis respectius. 
 
Tanmateix, l’article 30.7 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de 
les administracions públiques, preveu que el calendari aprovat per les Comunitats Autònomes 
comprendrà els dies inhàbils de les Entitats Locals corresponents al seu àmbit territorial, a les 
quals serà d’aplicació. 
 
Vist que conforme l’article 46 del Reial decret 2001/1983, de 28 de juliol, l’adopció d’aquest acord 
és competència del Ple de la Corporació. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Règim Interior,  reunida el dia 16 de maig de 2022,  ha 
dictaminat , al Ple de l'Ajuntament proposo l'adopció del següent 
 
 
 A C O R D  
 
PRIMER.-  Determinar com a festes locals de Vacarisses per al 2023  , els dies 6 d’abril  i 26 de 

maig. 
 
SEGON.- Comunicar aquest acord al Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de  

Catalunya. 
 
Es sotmet a votació i queda aprovada per unanimitat dels presents. 
 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
 

1.4.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA D’APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA MODIFICACIÓ DE 
L’ORDENANÇA FISCAL NÚM. 21, REGULADORA DE LA TAXA PER LA PRESTACIÓ DEL 
SERVEI D’ESCOLA BRESSOL.- 
 
El  text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals,  aprovat pel Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març,  estableix en els seus articles 15 a 19 el procediment per a l’aprovació i 
modificació de les Ordenances fiscals reguladores dels tributs locals. 
 



 

 

5 

 

Quan es modifiquen les Ordenances fiscals, els acords de modificació hauran de contenir la 
nova redacció dels preceptes afectats. 
 
La publicació dels textos actualitzats de les ordenances fiscals municipals resulta necessària, a 
fi de donar compliment al que estableix l’article 85 de la  Llei 58/2003, de 17 de desembre, 
General Tributària, ja que aquestes han de complir  la doble funció de servir com a eina 
normativa fonamental de gestió dels tributs locals i alhora comunicació informativa amb els 
ciutadans. 
 
Vist que el ple de l’ajuntament en sessió ordinària de data 24 de febrer de 2022 va adoptar 
l’acord d’aprovar provisionalment les següents ordenances fiscals així com procedir a la 
exposició pública en el tauler d’anuncis de la pàgina Web municipal, a l’eTauler ,i al Portal de 
Transparència de l’Ajuntament l’anterior acord provisional, així com el text complet de les 
modificacions,  durant el termini de trenta dies hàbils, comptats des del dia següent al de la 
publicació de l’anunci d’exposició en el Butlletí Oficial de la Província : 
 
 
-Ordenança fiscal núm. 4, reguladora de l’Impost sobre l’Increment de valor dels terrenys de 
naturalesa urbana. 
 
-Ordenança fiscal núm. 9, reguladora de la taxa per expedició de documents i símbols 
municipals. 
 
-Ordenança fiscal núm. 21, reguladora de la taxa per la prestació del servei d’escola bressol. 
 
-Ordenança fiscal núm. 23, reguladora de la taxa per la prestació de serveis de caràcter lúdic, 
formatiu, cultural, esportiu, d’entreteniment i similars. 
 
-Ordenança fiscal núm. 24, reguladora de la taxa per la prestació dels serveis d’escola de 
música i dansa.                    
 
Vist que tanmateix es va acordar que durant el període d’exposició pública , els qui tinguin un 
interès directe o resultin afectats, en els termes previstos a l’article 18 del text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març , 
podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. 
Transcorregut el període d’exposició pública sense haver-se presentat reclamacions, l’acord 
adoptat restarà definitivament aprovat. 
 
L’acord definitiu en matèria de modificacions de les Ordenances , així com el seu text refós 
aprovat,  serà objecte de publicació en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, tauler 
d’anuncis de la pàgina Web municipal , al Portal de Transparència de l’Ajuntament i a 
l’eTauler.” 
 
Vist que no s’han presentat al·legacions durant aquest període d’informació pública. 
 
Vist tot i l’exposat anteriorment, s’ha emès informe per de la Técnica d’Educació de 
l’ajuntament en data 3 de maig de 2022 amb el següent contingut literal:   
 
“Informe relatiu als canvis recollits a l’ordenança fiscal número 21 

Mireia Planas Garcia, tècnica d’educació de l’Ajuntament de Vacarisses, en relació a la 
proposta de modificacions de l’ordenança fiscal número 21, informo dels canvis següents:  

D’acord amb la Disposició Addicional Dissetena de la Llei 2/2021, del 29 de desembre, de 
mesures fiscals, financeres, administratives i del sector públic, s’estableix la gratuïtat 
d’escolarització per les famílies pel tercer curs del primer cicle d’educació infantil (I2) pel proper 
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curs escolar 2022-2023. Per tot això es modifica l’Article 4.- Beneficis fiscals  incorporant el 
següent text com a punt número 1. 

Article 4.- Beneficis fiscals   

1. Queden exempts del pagament de la quota del servei per assistència de 9 h a 12 h i de 
15 h a 17 h els infants que cursin el tercer curs del primer cicle d’educació infantil (I2).” 

 
 
Vista la necessitat i l’interés d’incorporar aquest canvi al text de l’ordenança fiscal per tal que 
sigui aprovada definitivament amb aquesta modificació i aplicada la exempció al curs escolar 
2022-2023. 
Vist que l'article 22.2.d  de la Llei reguladora de les bases del règim local  atribueix al Ple la 
competència per a la seva aprovació, i per majoria simple. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Règim Interior, en sessió celebrada el dia  16 de maig de 
2022, va dictaminar , es proposa al Ple l’adopció del següent 

A C O R D 

 
PRIMER.- Aprovar  definitivament la modificació de la Ordenança fiscal núm. 21, reguladora de 
la taxa per la prestació del servei d’escola bressol, així com el seu text refós, amb la inclusió de 
la següent clàusula:  
 
Article 4.- Beneficis fiscals   

1.Queden exempts del pagament de la quota del servei per assistència de 9 h a 12 h i de 15 h 
a 17 h els infants que cursin el tercer curs del primer cicle d’educació infantil (I2). 
 

 
SEGON- L’acord definitiu en matèria de modificació de la Ordenança , així com el seu text refós 
aprovat,  serà objecte de publicació en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, tauler 
d’anuncis de la pàgina Web municipal , al Portal de Transparència de l’Ajuntament i a l’eTauler. 
 
 
Pren la paraula la Sra. Moral qui informa que a partir del curs vinent 2022 / 2023, el curs P2 
serà gratuït per tots els infants i per això ho han hagut d’incloure a les ordenances fiscals de 
l’any vinent. Segueix dient que aquests infants no pagaran el servei d’escola bressol però sí els 
serveis complementaris com els matiners i el menjador. 
 
Intervé la Sra. Muñoz per dir que hi votaran a favor. 
 
La Sra. Fuster diu que també hi votaran a favor. 
 
La Sra, Miranda diu que també hi votaran a favor. 
 
El Sr. Serna també diu que la voten a favor. 
 
El Sr. Gibert diu que celebren que la Generalitat per fi aposti per subvencionar P2, doncs ells 
van patir els anys de les retallades que no els pagaven ni el que tocava, per tant ara és 
benvinguda tot i que l’ajuntament seguirà pagant la seva part i estaria bé que la Generalitat 
també se’n fes càrrec i a més inclogués tots els cursos desde els 0 als 2 anys. Per acabar diu 
que hi votaran a favor. 
 
La Sra. Moral diu que el que es pretén és començar per P2 i de cara al curs 2023/2024 si tot 
segueix igual seguir amb P1 i mes endavant amb els lactants doncs la idea és la gratuïtat per 
les famílies. 
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Es sotmet a votació quedant aprovada per unanimitat dels presents. 
 
 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
 
 
2.- SOBREVINGUTS. 
 
El Sr. Alcalde diu que primer han de votar la urgència d’incloure aquest punt a l’ordre del dia. 
Es sotmet a votació. 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
EL Sr. Alcalde explica que es tracta d’una estació de bombeig que s’ha de posar als Caus 
perquè la part alta dels Caus no es quedi sense aigua i que ja fa un any que es va parlar amb 
Mina de Terrassa per a la seva instal·lació i fer un conveni per 25 anys. 
 
PROPOSTA DEL REGIDOR D’OBRES I  SERVEIS DE CONCESSIO DE L'ÚS PRIVATIU DE 
DOMINI PUBLIC 
 
Atès que Mina Pública d’Aigües de Terrassa S.A., mitjançant escrit amb registre d’entrada núm. 
3061/22 , de data 25 d’abril de 2022, sol·licita la concessió de domini públic de 12 m2 de part 
de la parcel.la amb referencia cadastral  2871210DG1027S0001IJ , ubicada a la plaça dels 
Caus núm. 1 de de Vacarisses, per tal d’instal·lar un grup de pressió als efectes de millorar el 
servei d’abastament d’aigua a la urbanització dels Caus. 
 
Atès que l’immoble objecte de la sol·licitud és un bé de domini públic propietat de l’Ajuntament de 
Vacarisses, i la part d’aquest immoble que se’n sol·licita l’ús privatiu està subjecte a concessió 
administrativa, a l’empara del que disposa l'article 59 del Decret 336/1988, de 17 d'octubre, pel 
qual s'aprova el Reglament del patrimoni dels ens locals (RPEL). 
 
Vist que les concessions, segons disposa l’article 93.3 de la Llei 33/2003, de 3 de novembre, 
del patrimoni de les administracions públiques (LPAP) en cap cas poden atorgar-se per temps 
indefinit, i el termini màxim serà de setanta-cinc anys, a no ser que per la normativa especial 
s’assenyali un altre de menor. En aquest sentit, destacar l’article 61 del RPEL, que estableix 
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que les concessions administratives no excediran de cinquanta anys, i en cas que el termini 
sigui inferior es podran concedir pròrrogues. 

 
Vist que conforme disposa l’article 93.1 de la LPAP, l’atorgament de concessions sobre béns 
de domini públic s’efectuarà en règim de concurrència. No obstant això, pot acordar-se 
l’atorgament directe en els supòsits previstos a l’article 137.4 de la LPAP quan es donin 
circumstàncies excepcionals, degudament justificades, o en altres supòsits establerts a les lleis. 

 
D’acord amb l’establert a l’article 137.4.c) de la LPAP, un dels supòsits en què es pot acordar 
l’adjudicació directa  és quan  l’immoble resulti necessari per a donar compliment a una funció 
de servei públic. 

 
Ateses les característiques d’ús i explotació que es realitzarà sobre la concessió, el 
procediment més adequat és l’adjudicació directa (en termes actuals procediment negociat 
sense publicitat), ja que l’adjudicatària és la societat que actualment ve prestant el servei públic 
de subministrament d’aigua a la urbanització dels Caus, per tal de garantir la continuïtat de 
prestació de l’esmentat servei, així com les millores i inversions futures que es fessin 
necessàries per a la seva correcta prestació, esdevé convenient autoritzar l’ús d’aquesta peça 
de 12 m2 de terreny de dita parcel.la destinat a la instal·lació d’un grup de pressió. 
 
Atès que han estat emesos informes per Serveis Tècnics i Secretaria. 
 
Atès que ha estat redactat el Plec de Clàusules Administratives Particulars que ha de regir la 
concessió, en virtut del que disposa l'article 62 del Reglament del patrimoni dels ens locals. 
 
Vist que l'article 60.1 del RPEL i article 221.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya,  determinen que 
correspon al Ple l'atorgament de les concessions. 
 
Per tot l’exposat al  Ple de l'Ajuntament proposo l'adopció del següent 
 
 
                                                                 A C O R D  
 
 
PRIMER.- Determinar el procediment negociat sense publicitat per a la concessió de l'ús privatiu 
d’una concessió de domini públic de 12 m2 de part de la parcel.la amb referencia cadastral 
2871210DG1027S0001IJ , ubicada a la plaça dels Caus núm. 1 de de Vacarisses, per tal 
d’instal·lar un grup de pressió als efectes de millorar el servei d’abastament d’aigua a la 
urbanització dels Caus. 
 
SEGON.-  Aprovar el Plec de Clàusules Administratives Particulars que han de regir l'esmentada 
concessió, el qual s'adjunta com a annex. 
 
TERCER.- Adjudicar a Mina Pública d’Aigües de Terrassa S.A.,  la concessió del bé demanial, 
per a l’ús privatiu esmentat,  amb subjecció a les prescripcions tant jurídiques com tècniques  que 
figuren a l'esmentat Plec de Clàusules . 

QUART.- Notificar el present  acord  a Mina Pública d’Aigües de Terrassa S.A.,  tot requerint-
los per tal que dins del termini de quinze dies des de la recepció de la notificació comparegui 
davant la corporació per a la formalització del contracte, prèvia constitució de la garantia 
definitiva.  
 
CINQUÈ.-  Facultar a l'Alcalde perquè, en nom i representació de l'Ajuntament, subscrigui el 
contracte corresponent, així com tots els documents necessaris per a formalitzar la present 
concessió. 
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SISÈ.- Publicar el present acord al perfil de contractant de la pàgina Web de l’Ajuntament, 
indicant el termini en què ha de procedir-se a la formalització del contracte. 
 
 
Demana la paraula el Sr. Serna per preguntar a quina zona es posarà aquesta estació de 
bombeig. 
 
El Sr. Alcalde respon que a la zona que s’ha desbrossat darrera del bar. 
 
Es sotmet a votació i queda aprovada per unanimitat dels presents. 
 
 

 Cs MOVEM PSC V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X X X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPORATIVA.- 
 
3.1.- DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PER LA JUNTA 

DE GOVERN LOCAL EL DIA 25 D’ABRIL DE 2022, I EL 2, I 9 DE MAIG DE 2022.- 
 
3.2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE L’ÚLTIMA 

SESSIÓ ORDINÀRIA (Alcaldia, del 124/2022, de 20/04/2022, al 154/2022 de 17/05/2022), 
(Medi Ambient i Responsabilitat amb l’Entorn, del 25/2022, de 05/05/2022, al 28/2022, de 
16/05/2022), (Obres i Serveis, del 24/2022, de 28/04/2022, al 26/2022, de 16/05/2022), 
(Urbanisme, del 108/2022, de 21/04/2022, al 144/2022, de 16/05/2022), (Promoció 
Econòmica, Desenvolupament Agrari i Indústria, del 3/2022, de 17/05/2022, al 4/2022, de 
17/05/2022), (Esports, del 14/2022, de 28/04/2022, al 17/2022, de 13/05/2022), (Educació, 
del 9/2022, de 17/05/2022, a l’11/2022, de 16/05/2022), (Acció Social, del 29/2022, de 
22/04/2022, 35/2022, de 13/05/2022), (Participació Ciutadana i Transparència, el 6/2022, 
de 3/05/2022), (Innovació, Comunicació i Eficiència Energètica, el 4/2022, de 26/04/2022), 
(Joventut, del 6/2022, de 22/04/2022, al 8/2022, de 13/05/2022).- 

 
 
3.3.-DONAR COMPTE DEL NOMENAMENT DE PERSONAL FUNCIONARI I DE LA   

CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL.- 
 
 
4.- INFORMES PRESIDÈNCIA.- 
 
El Sr. Alcalde informa de les dades de l’atur, que ha pujat en 4 persones, situant-se al 8,4 %. 
 
Les queixes per les pudors del CTR han estat 28 aquest mes de maig, i les acumulades des de 
juny de 2020 en son 1.030. 
 
El Sr. alcalde explica que aquest matí han tingut una reunió amb Mina Pública de Terrassa per 
saber quina aportació els poden fer i com poder arribar a complir amb el conveni que tenen. 
Explica que avui ja els han aportat 300 m³, i que els aniran augmentant de 50 en 50 per 
comprovar la resistència de les canonades que son força velles i no han tingut un manteniment 
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des de fa 40 anys. Segueix dient que Mina preveu arribar a una aportació de 500m³ d’aigua ara 
volen intentar fer una addenda al conveni perquè mentre no arribi la pujada en alta de l’aigua 
de Viladecavalls es puguin fer inversions en aquesta línia i donar-nos més aigua per tal 
d’arribar als 1000 m³, doncs seria una solució a mig termini, pel setembre o octubre, atès que si 
aquesta sequera es perllonga, del consum diari a Vacarisses que és de 1.800 m³ almenys els 
permetria estabilitzar el consum.  
 
5.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
Pren la paraula la Sra. Muñoz per dir que no tenen cap prec ni cap pregunta a fer. 
 
A continuació la Sra. Fuster pregunta pel que van demanar el darrer ple sobre les tones de 
residus abocades doncs el Sr. alcalde els va dir que els informaria quan tingués informació al 
respecte. 
Per altra banda la Sra. Fuster comenta que han rebut una convocatòria de reunió amb la UPC 
en relació a la monitorització dels episodis de pudors que afecten a la qualitat de l’aire i 
pregunta si la instal·lació dels captadors queda supeditada a la realització d’aquesta reunió, 
doncs és un tema que va amb una mica de retard com ja van dir en el ple anterior i segueixen 
sense la instal·lació que els van dir que es faria en cosa de dies que funcionaria. 
En relació a les obres de La Creu, la Sra. Fuster diu que els mesos van avançant, 
 ja estan en el compte enrere de la finalització de la legislatura i pregunta si saben ja els costos 
i, pel que fa a l’estudi de reparcel·lació del Ventaiol, pregunta si s’ha reprès la licitació i en quin 
estat està. 
Per altra banda la Sra. Fuster diu que la situació de l’aigua és molt greu i que ells han fet un 
comunicat al respecte en el que diuen que creuen que per part de l’equip de govern no hi ha 
hagut una gestió adequada ni una previsió adient per no arribar al punt que estem. Segueix 
dient que tenen els fets objectius per afirmar-ho doncs, durant aquesta legislatura i fins i tot a la 
finalització de l’anterior, han insistit ple rere ple en la connexió del pou de Torreblanca per part 
d’Endesa i ara s’han trobat que han de posar un generador a correcuita. La Sra. Fuster 
pregunta si tenen algun paràmetre que els permeti veure la evolució de les medicions que han 
anat disminuint i no ha estat d’un dia per altre doncs, segurament, en l’últim any s’ha anat 
produint aquesta disminució de cabal. 
També pregunta si han arribat a parlar amb el responsable d’Industria i què els hi ha dit en el 
cas que hi hagin parlat. 
Afegeix que, quan es van associar al CONGIAC, els van dir que els podrien prestar 
assessorament tècnic i pregunta si ho està fent. 
Per acabar diu que el seu partit es vol sumar a totes les solucions que siguin possibles per tirar 
endavant, com no podia ser d’una altra manera, i per això una persona del seu grup ha assistit 
a la mesa d’emergència i han demanat que es facin accions contundents unitàries per part de 
l’equip de govern, grups de l’oposició i població, com poden ser reivindicacions davant de l’ACA 
doncs no saben quina és la postura de l’equip de govern, però entenen que és necessari que hi 
hagi visibilització cap a l’exterior d’aquestes pressions i que es pot sol·licitar a l’ACA per via 
d’urgència una connexió en alta perquè s’acceleri el procediment i demanar recursos 
econòmics i tècnics necessaris. Afegeix que, paral·lelament a tot això ,el que s’ha de fer és 
formació en reaprofitament de l’aigua pels veïns i veïnes, no només demanar una moderació 
del consum, sinó també ensenyar accions per reaprofitar l’aigua igual que s’ha fet amb altres 
temes de medi ambient com el reciclatge. També diu que cal reforçar, controlar i assegurar molt 
bé el bonus de l’aigua potable i vigilar el mal ús que pugui fer-se per part del veïnat, sempre 
amb el corresponent assessorament. 
Per acabar, la Sra. Fuster diu que s’ha de tenir cura en les comunicacions que es facin en 
matèria de l’aigua,  doncs no pot ser que se’ns vegi a Vacarisses com el poble de les 2.000 
piscines, tot i que saben que els mitjans de comunicació agafen el titular però se’ls hi ha dit que 
el problema eren les 2.000 piscines de Vacarisses. Diu que també la comunicació dirigida a la 
població amb el redactat sobre la problemàtica de la telemetria no es va entendre bé, per això 
demana que es sigui curós amb les comunicacions perquè el tema ho requereix. 
 
El Sr. Alcalde respon que no hi entraran en aquests debats doncs aquí ha governat tothom 



 

 

11 

 

excepte Ciutadans i no aniran a posar el dit a l’ull a cap altra formació política, sinó que estan 
treballant per solucionar aquest problema i espera que els ajudin tots i totes. 
En relació al tema de les 2.000 piscines diu que qui utilitza aquest titular és una televisió i un 
diari d’àmbit estatal que ni els pregunten a cap dels que estan aquí. Diu que és cert que TV3 li 
van preguntar quantes piscines hi ha a Vacarisses i pregunta a la Sra. Fuster què havia de 
respondre, si la veritat, o fer veure que no hi ha piscines. 
Afegeix que hi ha 2.000 piscines, però ells en cap moment criminalitzen a la gent, al contrari, 
perquè la majoria de gent en fa un bon ús, el que critiquen és el model que no és sostenible, 
però això no és culpa de la gent sinó del model.  
Segueix dient que el problema no son les piscines, sinó que no ha plogut,  i torna a dir que ells 
no estan en contra de la gent ,sinó que hi estan a favor i els aplaudeixen per l’esforç que estan 
fent doncs, entre tots i totes se n’han de sortir. 
En relació als titulars dels diaris diu que, curiosament, els que han fet aquests titulars son el 
diari el País i Antena 3, que no s’han posat en cap moment en contacte amb ells. 
 
El Sr. Salamé diu que al diari el País ell va fer la mateixa explicació que al diari de Terrassa, 
però van posar el que van voler. 
 
Per acabar amb aquest tema torna a dir que ell no entrarà en posar el dit a l’ull en aquesta 
qüestió amb cap partit, doncs estan aquí per treballar per la gent i per sortir d’aquesta situació i 
no per guanyar unes eleccions. 
 
En relació a l’abocador el Sr. Alcalde diu que no els han passat les tones, però que 
extraoficialment saben que n’estan entrant de 10 a 12.000 tones mensuals , i quan tinguin els 
números exactes que els ho faran saber. 
 
Intervé el Sr. Casas per dir que ahir mateix els van dir l’horari de la convocatòria i per això els hi 
han fet arribar avui. 
En relació als captadors diu que el compromís per part de la UPC era que ja estiguessin posat 
però,  com ja els informaran a la reunió i ell mateix els va dir a les comissions, tenen problemes 
amb el material necessari per acabar els captadors. Explica que dijous passat va venir el 
responsable i es van estar mirant les ubicacions i, per tant,  la propera visita ja serà per fer la 
instal·lació. 
 
En relació al projecte de La Creu diu que demà els entregaran el projecte d’urbanització i pel 
que fa al projecte de reparcel·lació i urbanització del Ventaiol diu que en comissions ja va 
informar que s’havia aprovat l’expedient de contractació en junta de govern i que està penjat a 
la web des de fa uns dies. 
 
Intervé el Sr. Alcalde qui, en relació a les subvencions que comentava la Sra. Fuster, diu que 
han parlat amb l’ACA per acollir-se a subvencions però l’ACA sempre funciona a factura 
passada, però per temes de cubes i obres que estan fent, com les perforacions i recuperar la 
mina de Can Còdol, es podran acollir a subvencions. 
 
Pren la paraula la Sra. Miranda qui diu que volia fer algunes preguntes sobre el tema de l’aigua, 
però valorant que no ha assistit a la mesa d’emergència prefereix que li expliquin si és possible 
quines son les solucions que s’han proposat.  
 
El Sr. Alcalde respon que hi ha hagut varies aportacions, com saber quin ús s’està fent dels 
pous privats i quin cabal tenen, si trobessin aigua al Palà com poder distribuir-la a la xarxa, 
també s’ha parlat del que han dit ara de Mina de Terrassa doncs abans encara no ho sabien, 
s’ha parlat de la connexió amb Viladecavalls i han comentat que han demanat una reunió amb 
urgència amb l’ajuntament de Terrassa i l’ACA. Segueix dient que creuen que ha anat bé, s’ha 
parlat d’altres coses en les que hi estan treballant i s’han fet aportacions positives. 
 
La Sra. Miranda pregunta si es preveu que es pugui deixar oberta l’aigua. 
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El Sr. Alcalde respon que no, que una de les aportacions va ser deixar l’aigua fent un control 
sobre el consum que es fa per cada família, el que implicaria mirar els comptadors més sovint,  
i ara mateix no tenen aquesta capacitat per fer-ho, tot i que coincideixen que seria la manera 
més optima doncs, això de tancar i obrir porta conseqüències. 
 
La Sra. Miranda diu que poden comptar amb el Partit Socialista per tot el que calgui. 
 
Pren la paraula el Sr. Serna qui pregunta si la memòria valorada de la conservació i 
manteniment de la pista del Ventaiol està elaborada o per quan la tindran. 
 
En relació al lloguer de dos vehicles per la Policia pregunta si dins de la quota està inclosa 
l’assegurança i quins vehicles es donaran de baixa. 
 
Pel que fa al projecte de reparcel·lació del Ventaiol pregunta si ja tenen l’empresa que l’ha 
d’executar. 
 
En relació a l’aigua, el Sr. Serna diu que s’afegeix a tot el que ha dit la regidora de Movem i que 
son crítics igual que ho ha estat sempre el Sr. Alcalde quan estava a l’oposició. No obstant 
s’afegiran a qualsevol actuació que faci l’ajuntament i recolzaran les propostes que facin,  
doncs és un tema que afecta a pràcticament tot Vacarisses. 
 
Intervé el Sr. Casas qui, en relació a la memòria valorada de la pista esportiva del Ventaiol, 
explica que cada legislatura Diputació de Barcelona treu els plans generals d’inversió,  en els 
quals hi ha uns diners que han destinat a fer una millora de l’entorn i la mateixa pista del 
Ventaiol, per això s’ha fet la memòria valorada , per poder fer la licitació i rebre la subvenció. 
 
El Sr. Serna pregunta en què consisteix l’arranjament , doncs a la documentació que han rebut 
no diu res. 
 
El Sr. Casas respon que es repararà la pista, les grades, el tancat de la pista i una altra part de 
l’actuació es farà a la part superior, on hi ha el parc infantil, des del passatge Onyar, on hi ha 
uns embornals que afecten al parc i en conseqüència a la pista. 
 
El Sr. Serna pregunta si es fa alguna cosa als vestuaris. 
 
El Sr. Casas diu que no, que es farà alguna millora però que l’obra principal és la que ha 
explicat.  
 
Intervé el Sr. Alcalde qui, en relació als cotxes de la Policia, diu que tocava renovar-los però 
que no li sap dir els models, que son els dos cotxes més vells. 
També agraeix al Sr. Serna el que ha dit de treballar conjuntament amb l’equip de govern pel 
tema de l’aigua. 
 
Pren la paraula el Sr. Boada qui, en relació al projecte de La Creu, diu que espera que arribi 
realment la setmana vinent doncs cada ple els diuen el mateix. En relació a l’aigua el Sr. Boada 
pregunta si la taula d’emergència és informativa o per fer propostes. Diu que el seu partit van 
demanar poder assistir dos membres i els van dir que sí , però després, com que l’escrit que 
van fer no va agradar al Sr. Alcalde, els van castigar. Afegeix que ells creuen que tota la gent 
que vulgui col·laborar i venir no s’hauria de vetar, doncs tots pateixen igual i saben què és que 
no hi hagi aigua, no havia passat mai haver de tallar l’aigua tants dies. Per tant hi haurien 
d’estar més a sobre, ser més àgils i potser contractar algú més tècnic que el senyor de la 
brigada. 
 
El Sr. Alcalde diu que la taula és per posar en comú totes les propostes i ara s’estan estudiant 
totes, però ja saben que no es poden fer d’un dia per l’altre. 
En relació al que ha dit el Sr. Boada de que els ha castigat diu que no entrarà a valorar aquell 
comunicat i, igual que li ha dit a la Sra. Fuster,  diu que estan aquí per treballar i sortir 
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endavant, però qui vulgui treure rèdit partidista d’això que ho faci, però ells no ho faran, ni 
aniran enrere ni endavant. Per acabar agraeix especialment al Sr. Boada la seva implicació. 
 
El Sr Boada diu que tot el que ells van exposar és cert, no diuen cap mentida,  pot sentar millor 
o pitjor, però no entenen que primer els diguessin que sí que podien assistir dues persones 
però després fos que no, doncs el seu company venia per sumar esforços. 
 
Intervé el Sr. Gibert per dir que ells van ser el primer partit que es van posar a disposició de 
l’alcalde i de l’equip de govern, doncs ells son un partit que han governat durant 20 anys al 
municipi, han tingut problemes d’aigua, però mai tan greus com els d’ara i, malauradament,  no 
van tenir el suport unànime del consistori. 
Segueix dient que ells han presentat una bateria de propostes, en concret 13, algunes de les 
quals potser no seran viables, però han demostrat la bona voluntat i la preocupació que tenen 
al respecte. 
També diu que van fer un comunitat explicant a la població les propostes que havien plantejat a 
l’ajuntament,  doncs estan a l’oposició, estan per treballar pel poble, però també per fer crítica 
constructiva i creuen que amb el tema de l’aigua l’equip de govern es mereixia una crítica de 
manca de gestió,  i això ho van remarcar en negreta i ho torna a remarcar ara doncs, realment, 
hi ha una manca de gestió amb aquest tema, encara que s’enfadin. 
El Sr. Gibert segueix dient que si consideren que tenir el pou de Torreblanca II parat per la 
problemàtica d’Endesa i resulta que el Sr. Boada els va dir que podien posar un generador i a 
la setmana següent ja el tenien...... 
 
El Sr. Alcalde diu que ja el teniem demanat des d’abans. 
 
El Sr. Gibert torna a dir que han estat 3 anys que només es parlava d’Endesa  quan es podien 
fer moltes coses. 
Adreçant-se al Sr. Alcalde li diu que li sap molt greu que els hagi vetat a la taula, doncs és una 
taula per remar tots, no entén perquè només pot anar una persona per partit, tot i així ells 
seguiran ajudant-los. 
 
El Sr. Alcalde respon que ell no veta a ningú i que ja saben que a les comissions informatives 
només poden venir un d’ells i venen els tres. 
 
El Sr. Gibert li diu que respongui si els ha vetat a anar als dos a la taula o no. 
 
El Sr. Alcalde diu que es va dir que havia de venir una persona per grup i que no vol entrar en 
això. 
 
El Sr. Gibert diu que ell sí que vol entrar-hi , perquè no és normal que veti al principal partit de 
l’oposició davant del problema més greu que ha viscut en els darrers anys Vacarisses,  i més 
sent una persona que l’han tingut 20 anys d’alcalde. 
 
El Sr. Alcalde diu que precisament ve el Sr. Boada a la taula i ell se’n alegra molt. 
 
El Sr. Gibert diu que ell també se n’alegra, doncs era ell qui havia de venir i li va dir al Sr. 
Boada que hi anés ell, doncs havent estat 20 anys d’alcalde hi entén molt, per això esperaven 
que el Sr. Alcalde els hagués deixat anar als dos, considerant la seva experiència, però ha 
estat que no i en canvi ells mà estesa. 
 
El Sr. Alcalde li diu que la ma estesa deu ser per donar-los una bufa ben donada. Afegeix que 
tenen un problema greu, que han de treballar en solucionar-lo i no entraran en debat, però ells 
creuen que en poden treure rèdit, encara que ara se’ls hagi girat en contra. 
 
El Sr. Gibert  pregunta perquè creu el Sr. Alcalde que se’ls ha girat en contra. 
 
El Sr. Alcalde tornar a dir que ells aniran en la línia de sortir-se’n del problema doncs afecta a 
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gran part de la ciutadania de Vacarisses i aquest serà el seu capteniment. 
 
El Sr. Gibert diu que ell té l’obligació de dir-li que davant d’un cas com aquest no li costava res 
permetre que ells fossin 2 regidors. 
Per altra banda el Sr. Gibert pregunta quan temps fa que l’equip de govern sap que les 
telemetries dels pous de Can Serra marcaven per sota dels 20 metres. 
 
El Sr. Alcalde respon que els ho van dir a la taula d’emergència i anteriorment. 
 
El Sr. Gibert pregunta si hi ha un control d’aquestes telemetries. 
 
El Sr Alcalde respon que evidentment que hi ha un control, que ell entén que estan en un ple 
però torna a caure en el mateix,  doncs això ja els ho van explicar. 
 
El Sr. Gibert diu que si ara no poden fer preguntes l’oposició, que per això és el torn dels precs 
i  preguntes, però si a l’alcalde no li agraden les preguntes, no vol que li facin. 
El Sr. Gibert diu que ells estan allà perquè la gent els ha votat igual que a ells i, per tant, es 
deuen a la gent que els ha votat i li demana al Sr. Alcalde una mica de serietat i que deixi a 
l’oposició fer la seva feina i,  en un any, a les eleccions , el poble ja decidirà. 
 
El Sr. Gibert pregunta si s’ha fet algun estudi del consum de les empreses del polígon industrial   
i de les fuites que hi pugui haver a la xarxa. 
Pel que fa a les 2.000 piscines el Sr. Gibert diu que coincideix plenament amb la Sra. Fuster, 
doncs ara Vacarisses és conegut per ser el municipi de les 2.000 piscines, que no vol dir que 
sigui culpa de l’alcalde, però s’ha fet la publicitat de que a Vacarisses hi ha moltes piscines, 
construïdes en diferents anys amb anys de govern d’U.I.P.V., en anys dels socialistes i en anys 
d’Esquerra. 
 
El Sr. Alcalde diu que ningú ha dit res sobre això. 
 
El Sr. Gibert diu que sí, que el Sr. Alcalde ha insinuat més d’una vegada que s’han deixat 
construir moltes piscines. 
 
El Sr. Alcalde respon que ell no ho ha dit mai això. 
 
El Sr. Gibert diu que les piscines s’han construït perquè no poden prohibir-les a no ser que es 
tregui una normativa al respecte, per tant, com que ja les tenen,  el que han de fer és demanar 
un bon ús, que la majoria de gent ja el fa doncs mantenen l’aigua tot l’any i per tant no els han 
de criminalitzar. 
 
El Sr. Alcalde diu que el Sr. Gibert està dient exactament el mateix que ha dit ella fa un 
moment. 
 
El Sr. Gibert també pregunta quantes piscines de Vacarisses reutilitzen l’aigua any rere any, 
mes que res per parlar amb coneixement de causa,  i quants tenen dipòsits de recollida 
d’aigües pluvials. 
Per altra banda el Sr. Gibert demana un informe de les telemetries dels pous per dates dels 
darrers 6 mesos. 
En relació als pous privats, el Sr. Gibert pregunta com estan les gestions amb l’ACA i si s’ha fet 
alguna altra gestió,  com una medició de cabals. 
 
El Sr. Alcalde respon que aquesta i altres preguntes que està fent ja s’han respost aquest matí 
a la taula. 
 
El Sr. Gibert diu que ell no hi era a la taula i no ha pogut parlar amb el seu company, però que 
de totes maneres ho podrien respondre per tal que ho sàpiga tothom, el públic també. 
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Adreçant-se al regidor de Comunicació, el Sr. Gibert li diu que dominen el tema de xarxes més 
que ningú, però no tenen en compte que a Vacarisses hi ha molta gent que no té xarxes 
socials, gent gran, que no se’n assabenta, per exemple, dels horaris de tancament de l’aigua, i 
creu que seria bo que s’enviés una carta. 
 
El Sr. Alcalde diu que des del Casal de la Gent Gran es va anar trucant a la gent gran. 
 
El Sr. Gibert insisteix que no es poden limitar a informar per xarxes socials perquè ja saben que 
hi ha molta gent gran. 
 
La regidora de Gent Gran respon que precisament per això es va trucar a la gent gran. 
 
El Sr. Gibert pregunta si van trucar a tothom, perquè a ells els ha arribat que no va ser així i, 
trobant-se davant d’una emergència com ara, l’equip de govern ha de fer de tot i més per 
informar la població, doncs sense aigua no poden viure. 
El Sr. Gibert demana al Sr. Alcalde que acceptin tot el que la oposició els vagi dient i 
aconsellant doncs, potser s’equivocaran, però ho fan perquè tots els que estan aquí s’estimen 
el poble,  sinó no s’haguessin presentat a les eleccions. 
Per acabar el Sr. Gibert diu que en el darrer ple va demanar el preu de la graella per coure la 
vaca. 
 
El Sr. Alcalde respon que li sembla que van ser 4.000 €. 
 
El Sr. Gibert diu que son molts diners per una graella i pregunta si el preu és del projecte i de 
l’execució,  i pregunta també de quin material està feta. 
 
El Sr. Alcalde respon que la graella és de ferro. 
 
El Sr. Gibert diu que amb la que està caient, gastar-se 4.000 € per una graella de ferro és per 
fer-s’ho mirar, doncs només és per un dia a l’any per coure una vaca, el que troben desmesurat 
i haurien d’haver informat i que el poble ho sàpiga. 
 
El Sr. Alcalde li diu al Sr. Gibert que quan vegi la graella potser canvia d’opinió. 
 
El Sr. Gibert respon que de totes maneres el preu és desmesurat i vergonyós. 
 
El Sr. Alcalde diu que ja ho comunicarà. 
 
El Sr. Gibert diu que la vaca la podien coure perfectament amb una graella de 500 €. 
 
El Sr. Alcalde respon que la vaca la courà el poble perquè és pel poble. 
A continuació l’alcalde dona el ple per acabat, però el Sr. Gibert diu que encara no li han 
respost les preguntes. 
 
El Sr. Alcalde torna a dir que les preguntes que ha fet les han respost al matí a la taula 
d’emergència, però si vol les tornaran a respondre. 
 
El Sr. Gibert diu que ha de reconèixer al Sr. Alcalde que amb el tema de l’aigua hi està abocat, 
però en canvi al regidor responsable del tema no el veuen enlloc i no està per la feina. 
 
El Sr. Alcalde li diu al Sr. Gibert que quan tinguin la informació ja li respondran i pregunta al Sr. 
Gibert si ho vol per escrit. 
 
El Sr. Gibert respon que sí, que per escrit.  
  
 
Essent les vint hores i tres minuts el senyor alcalde - president dona per finalitzada la sessió de 
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la qual estenc la present acta i en dono fe firmant al peu  amb el  president. 
 
 EL PRESIDENT,     EL SECRETARI, 
 
 
 
Antoni Masana i Ubach                                                 Joan Amengual i Tomé  


